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 Protokół nr 86/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 grudnia 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej 
funkcjonowania szkoły w Czachówkach. 
/na posiedzenie weszli: pani Maria Krezymon – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 
oddział Nowe Miasto Lubawskie, pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury 
i Promocji oraz pani Barbara Orłowska – specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pani Starosta poinformowała, że w dniu 28.11.2012r. otrzymano odpowiedź od pana 
Tomaszewskiego – Wójta Gminy Biskupiec w sprawie przeniesienia Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach.  Wyjaśniła, że z pisma wynika iż Wójt wyraża zgodę na 
przeniesienie uczniów w/w szkoły do budynku gimnazjum w Bielicach. Ponadto 
poinformowała, że w związku z powyższym rozwiązaniem powiat miałby partycypować w 
kosztach utrzymania budynku szkoły w Bielicach. Dodała, że z informacji Wójta wynika iż 
mimo wyrażenia zgody na powyższe rozwiązanie podtrzymuje propozycję Gminy, 
przedstawioną na ostatniej sesji Rady Gminy Biskupiec dnia 15.11.2012r. dotyczącą 
przeniesienia szkoły w Czachówkach do budynku szkoły podstawowej w Lipinkach. Pani 
Starosta poinformowała, że w piśmie jest również skierowane zapytanie o następującej treści: 
„czy w przypadku decyzji powiatu o likwidacji Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach 
powiat jest zainteresowany i wyrazi zgodę na to aby na terenie Gminy Biskupiec istniała 
szkoła średnia, dla której organem prowadzącym będzie Gmina Biskupiec?”. 
Pani Starosta wyjaśniła, że nie uzyskano jeszcze odpowiedzi od Wójta jakie są koszty 
utrzymania budynku szkoły w Bielicach. Poinformowała, że wyliczono roczny koszt 
utrzymania budynku szkoły w Czachówkach, który wynosi ok. 62 tys. zł (wyliczenie stanowi 
załącznik nr 3). Ponadto poinformowała, że jeżeli Wójt chciałby utworzyć zespół szkół  i 
przeprowadzić nabór do klas pierwszych oraz wyraziłby zgodę na przeniesienie wszystkich 
uczniów szkoły w Czachówkach, to powiat stopniowo wygaszałby Zespół Szkół Rolniczych. 
Niemniej jednak Wójt nie zgadza się na przeniesienie wszystkich uczniów w/w szkoły. 
Zgodnie z wcześniejszymi rozmowami pan Tomaszewski proponuje przeniesienie tylko klas 
pierwszych do Bielic (wtedy Wójt przeprowadziłby nabór do klas pierwszych i tworzyłby 
stopniowo zespół szkół) , natomiast klasy II i III według sugestii Wójta uczęszczały by do 
szkoły w Lipinkach.  
W związku z powyższym propozycja pani Starosty jest następującą: że przyjmujemy uchwałę 
Rady Powiatu w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół 
wchodzących w jego skład ( w tym przypadku powiat musiałby dokonać w roku szkolnym 
2013/2014 naboru do klas pierwszych) oraz uchwałę w sprawie wyłączenia i zamiaru 
stopniowej likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Bielicach. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że przychyla się do propozycji pani Starosty dotyczącej 
przeniesienia uczniów do szkoły w Bielicach, ale uważa że powiat nie powinien 
przeprowadzać w roku szkolnym 2013/2014 naboru do klas pierwszych.  
Pani Starosta poinformowała, że przeprowadzona została ankieta (stanowiąca załącznik nr 4) 
wśród uczniów klas trzecich Publicznego Gimnazjum im. Narodów Zjednoczonych w 
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Bielicach dotycząca uzyskania wstępnych informacji w sprawie naboru na rok szkolny 
2013/2014 w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach.  
Pani Orłowska poinformowała, że na pytanie: „Czy gdyby Zespół Szkół Rolniczych 
mieściłby się w  budynku Gimnazjum w Bielicach byłbyś/byłabyś zainteresowany/na 
kontynuowaniem nauki w tej szkole?” tak - odpowiedziało 36 uczniów, nie – odpowiedziało 
65 uczniów, nie wiem – odpowiedziało 10 uczniów. Dodała, że na pytanie: „Jeśli tak, to jaki 
typ szkoły wybrałbyś/wybrałabyś kontynuując naukę w Bielicach?” odpowiedziało: Liceum 
Ogólnokształcące – 17 uczniów, Zasadnicza Szkoła Zawodowa (wielozawodowa) - 18 
uczniów, Zasadnicza Szkoła Zawodowa (specjalna) – 1 uczeń. 
Pani Krezymon stwierdziła, że związki zawodowe chcą konkretnej informacji dotyczącej 
zatrudnienia nauczycieli zarówno w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku jak i w 
Zespole Szkół Rolniczych. 
Pani Trzaskalska poinformowała, że musi być sporządzone porozumienie pomiędzy 
dyrektorami szkół ponadgimnazjalych dotyczące zatrudnienia nauczycieli, które musiało by 
być zaplanowane proporcjonalnie do ilości godzin. Ponadto pani Trzaskalska stwierdziła, że 
należy uwzględnić w porozumieniu pomiędzy dyrektorami szkół zapis, iż  w sytuacji kiedy 
będą wolne etaty w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku,  to w pierwszej kolejności 
powinni być zatrudniani nauczyciele oraz pracownicy administracji i obsługi z Zespołu Szkół 
im. C.K. Norwida oraz z Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Pani Krezymon przychyliła się do stwierdzenia pani Trzaskalskiej. 
Pani Starosta zaproponowała, żeby 11.12.2012r. zorganizować spotkanie dyrektorów szkół 
ponadgimnazjanych, celem omówienia zatrudnienia w Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku. 
 
Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego oddział Nowe Miasto Lubawskie stanowi 
załącznik nr 5. 
Opinia MOZPO NSZZ „Solidarność” stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani Maria Krezymon opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
1) Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w jego skład. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
2) Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyłączenia i zamiaru stopniowej 
likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Bielicach. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
Pani E. Dembek wstrzymała się od głosu. 
 
/ pan Andrzej Korecki oraz pani Barbara Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska,     W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2012. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska,     W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku było zapoznanie się z uchwałami Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie: Nr RIO.IV-0120-378/12 z dnia 27.11.2012r. w sprawie 
opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego projekcie uchwały 
budżetowej na 2013r. oraz Nr RIO.IV-0120-379/12 w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2013-2037. 
 
Uchwały Nr RIO.IV-0120-378/12, Nr RIO.IV-0120-379/12  z dnia 27.11.2012r. stanowią 
załącznik nr 7. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu zastanawiali się nad kwestią dotyczącą zmiany zasad potrącania diet w 
przypadku nieobecności na posiedzeniach Zarządu, komisji oraz sesjach Rady Powiatu.  
 
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                                       Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                            Ewa Dembek 
 


